
 Protokół nr XVI/08 
z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej dnia 30 kwietnia 2008 r. w sali narad Urzędu Gminy (Centrum 
Spotkań Polsko-Niemieckich). 

 
 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Maria Syktus o godzinie 1300 otworzyła 
sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności na 
sesji obecnych jest 12 radnych  (nieobecny radny Krzysztof Bańka i radna Beata 
Dziemidowicz) 
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła wniosek Wójta Gminy Górzyca o zmianę 
porządku obrad poprzez dodanie do punktu 8 punktu 8a. o treści „Podjęcie 
uchwały w sprawie zaopiniowania zmian aglomeracji „Górzyca”.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni wnoszą inne propozycje do porządku 
obrad sesji.  
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag do porządku obrad sesji. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie jawne wprowadzenie do 
porządku obrad ww. zmian. 
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” zdecydowali o 
wprowadzeniu ww. zmian w porządku obrad sesji. 
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad XVI sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie  porządku obrad. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Górzyca  za 2007 

rok oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Górzyca. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami. 

8a. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zmian aglomeracji „Górzyca”. 

 



9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Słubickiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Górzyca 
na 2008 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górzycy za 
2007 rok, w tym działalność Środowiskowego Domu Samopomocowego 
oraz realizacja świadczeń rodzinnych i alimentacyjnych. 

12. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego 
Związku Gmin CZG-12. 

13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
14. Interpelacje  radnych Rady Gminy. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. ,Zakończenie obrad XVI sesji Rady Gminy.  

 
Ad. 1 i 2 
Zrealizowano na wstępie. 

 
Ad. 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Tomasz Kowalczyk przedstawił następujące informacje z działalności w 
okresie międzysesyjnym: 
- podpisane zostało porozumienie z miastem Słubice o budowie wodociągu dla 
miejscowości Pamięcin i Laski Lubuskie; 
-  w rankingu Gazety Prawnej „Europejska Gmina – Europejskie Miasto” Gmina 
Górzyca znalazła się w gronie liderów wyróżnionych na 9 miejscu – 7 maja br. 
we Wrocławiu nastąpi uroczyste wręczenie wyróznienia; 
- w Radówku uruchomiona została tzw. „Wioska Internetowa”, która swoją 
działalność prowadzi w budynku  świetlicy wiejskiej z wykorzystaniem 
środków UE; uruchomione jest  11 stanowisk komputerowych, oraz docelowo 
zatrudnione będą 2 osoby na umowę zlecenie i  1 osoba w ramach stażu 
absolwenckiego – wartość projektu 100 tys. zł; 
- prowadzony jest remont świetlicy wiejskiej w Laskach Lubuskich – 
przewiduje się zakończenie prac w połowie miesiąca czerwca; 
- prowadzone są starania o budowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej 
Górzyca – Czarnów (zadanie współfinansowane ze środków Starostwa 
Powiatowego i Gminy Górzyca); 
- Wójt zaprosił wszystkich do udziału w imprezach majówkowych 
organizowanych na terenie Gminy Górzyca. 

 
 
 
 

 



Ad. 4 
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Górzyca  za 2007 rok 
oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Górzyca. 
 
1) Sprawozdanie przedstawiła i omówiła p.o. Skarbnika Gminy Lidia 
Guźniczak /sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
2) P.o. Skarbnika Gminy Lidia Guźniczak odczytała treść uchwały Nr 
27/2008 Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze z dnia 15 kwietnia 2008 r.                      
w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Górzyca sprawozdaniu z 
wykonania budżetu za 2007 rok /stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
3) Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr 31/2008 Składu Orzekającego 
RIO w Zielonej Górze z dnia 15 kwietnia 2008 r. w sprawie wydania opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Górzyca dot. udzielenia absolutorium 
Wójtowi /stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
4) Opinie komisji stałych Rady Gminy o przedłożonym sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Górzyca za 2007 r.: 
- Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Małgorzata Mazur 
odczytała treść pozytywnej opinii komisji o przedłożonym sprawozdaniu /opinia 
stanowi załącznik do protokołu. 
- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki 
Komunalnej Kazimierz Filipowicz odczytał treść pozytywnej opinii komisji o 
przedłożonym sprawozdaniu /opinia stanowi załącznik do protokołu. 
- Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Zbigniew Makara odczytał treść 
pozytywnej opinii komisji o przedłożonym sprawozdaniu /opinia stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
5) Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję: 
 
Radny Mieczysław Mikulski w załączniku nr 6 Sprawozdania rocznego z 
wykonania budżetu Gminy Górzyca za 2007 rok jest następujący zapis: cyt. „Z 
uzyskanych  przychodów dokonano wydatków na kwotę 14.007,17 zł, co 
stanowi 29,80% realizacji z przeznaczeniem na: 
- ochronę powietrza atmosferycznego i klimatu w kwocie 7.571 zł, …” spytał co 
to oznacza, ponieważ nie rozumie tego sformułowania i wcześniej się z takim 
nie spotkał.  
Kierownik Zesp. ds. Funduszy UE i Ochr. Środ. Robert Stolarski odpowiedział, 
że takiego określenia używa Urząd Marszałkowski  we wszystkich informacjach 
i dokumentach sprawozdawczych, jest to podatek od emisji do atmosfery gazów 
i zanieczyszczeń. 

 



Radna Maria Pakos jest to tzw. podatek ekologiczny, który wszystkie podmioty 
są zobowiązane odprowadzać. 
Radny Mikulski stwierdził, że nie spotkał się wcześniej z takim zapisem              
i powinno to być zmienione. 
Radny Ryszard Dębiński stwierdził, że Gmina Górzyca prowadzi dużo 
inwestycji i wygląda pięknie. Pomimo realizowanych przez gminę inwestycji i 
zadań jest jeszcze wiele do zrobienia – co jest  wyzwaniem dla działań Wójta 
Gminy.  
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że budżet został zrealizowany prawidłowo i 
zachowana jest dyscyplina budżetowa o czym wskazuje pozytywna opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Podziękowała Wójtowi za prowadzenie 
właściwej i rozsądnej gospodarki finansami publicznymi. 
 
6) Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy odczytała 
treść uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Górzyca  
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/104/08 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Górzyca /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 (gratulacje i wiązanka okolicznościowa dla Wójta)  

 
Wójt podziękował za wyrazy uznania i stwierdził, że tak sprawne wykonanie 
budżetu gminy było możliwe dzięki pracy całego Urzędu Gminy i jednostek org. 
gminy. Złożył podziękowanie dla p.o. Skarbnika Gminy Lidii Guźniczak. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Maria Palichleb           
i poinformowała radnych, że w związku z wyborem radnej Marii Syktus do 
pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Górzyca w dniu 11 kwietnia 
br., zgodnie  z art. 18a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym odwołuje się radną Marię Syktus z pełnienia funkcji członka                 
i Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej . Dodała, że zgodnie z art. 84 ust. 2 
Statutu Gminy Górzyca Rada Gminy w drodze podjęcia uchwały dokonuje 
wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 



 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu 28 kwietnia br. i został 
zaopiniowany pozytywnie.  
Otworzyła dyskusję.   
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/105/08 w sprawie odwołania Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6  
Podjęcie  uchwały w sprawie zmian składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Maria Palichleb. 
Poinformowała radnych, że zgodnie z art. 18a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 
r.  o samorządzie gminnym Gminy kontroluje działalność wójta, gminnych 
jednostek pomocniczych gminy; w tym celu powołuje komisję rewizyjną. 
Zgodnie z § 84 ust. 1 Statutu Gminy Górzyca   Komisja Rewizyjna składa się z 
Przewodniczącego i zastępcy Przewodniczącego oraz pozostałych dwóch 
członków. Z uwagi na odwołanie  radnej Marii Syktus z pełnienia funkcji 
członka i Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Górzyca               
z powodu wyboru jej do pełnienia  funkcji Przewodniczącego Rady Gminy 
Górzyca w dniu 11 kwietnia 2008 r. konieczne jest uzupełnienie składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu 28 kwietnia br. i został 
zaopiniowany pozytywnie i poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radna Maria Pakos zgłosiła kandydaturę radnego Ryszarda Dębińskiego do 
składu komisji rewizyjnej. 
Radny Ryszard Dębiński wyraził zgodę. 
 
Radni nie zgłosili innych kandydatur. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  

 



radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/106/08 w sprawie zmian składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach sesji, m.in. po to aby 
komisja rewizyjna dokonała wyboru ze składu komisji Przewodniczącego. 
Godz. 1250 
 
Godz. 1305  Wznowienie obrad sesji, obecnych jest 12 radnych. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Maria Palichleb. 
Poinformowała radnych, że Rada Gminy w drodze podjęcia uchwały wybiera 
Przewodniczącego komisji rewizyjnej. 
 
Radna Małgorzata Mazur pełniąca funkcję Zastępcy Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej do pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
zgłosiła  radnego Ryszarda Dębińskiego. 
 
Radny Ryszard Dębiński wyraził zgodę.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu 28 kwietnia br. i został 
zaopiniowany pozytywnie.  
Otworzyła dyskusję.   
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/107/08 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8 
Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Ref. Rozwoju 
Gospodarczego i Gosp. Kom. Helena Adamkiewicz. Poinformowała radnych, 
że Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Górzycy złożył wniosek do 

 



Wójta Gminy w Górzycy o umorzenie opłaty z tytuły trwałego zarządu na 
nieruchomościach, które służą do realizacji celów statutowych zakładu. 
Przedmiotem działania zakładu jest zaspakajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty 
samorządowej Gminy Górzyca poprzez prowadzenie zadań  własnych gminy w 
zakresie gospodarki komunalnej. Zakład pokrywa swoje wydatki z budżetu 
gminy w związku z czym opłata nie będzie miała wpływu na budżet ponieważ 
gmina musiałaby ująć ją w budżecie w  dochodach i automatycznie w 
wydatkach. Zgodnie z art.84 ust.3 pkt 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r o 
gospodarce nieruchomościami ( Dz.U. z 2004r Nr 261 poz.2603 ze zm.) 
właściwy organ może udzielić, za zgodą odpowiednio wojewody albo rady 
gminy lub sejmiku, bonifikaty od opłat rocznych ustalonych zgodnie z 
przepisem art.83 ust.2 jeżeli nieruchomość jest oddana na cele mieszkaniowe, na 
realizację urządzeń infrastruktury technicznej oraz innych  celów publicznych, a 
takie cele wykonuje Zakład Gospodarki Komunalnej. Art.18 ust.2 pkt 9 ustawy 
z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001r Nr 142, poz.1591 
ze zm.) mówi, że do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie 
uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 
zarządu. W związku z powyższym należy podjąć uchwałę w tym zakresie.        
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu 28 kwietnia br. i został 
zaopiniowany pozytywnie.  
Otworzyła dyskusję.   
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/108/08 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami 
/uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8a 
Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zmian aglomeracji „Górzyca”. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Kierownik Zesp. Ds. Funduszy UE i 
Ochr. Środ. Robert Stolarski i w uzasadnieniu poinformował radnych, że 
projekt zmiany aglomeracji „Górzyca” obejmuje oczyszczalnię ścieków w 
miejscowości Górzyca obsłuhującą miejscowości Górzyca, Owczary, Pamięcin 
z terenu Gminy Górzyca i miejscowość Golice Gmina Słubice. 
 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny wyrazili zgodę na wprowadzenie 
tego projektu uchwały do porządku obrad dzisiejszej sesji i otworzyła dyskusję.   
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/109/08 w sprawie zaopiniowania zmian aglomeracji 
„Górzyca”. /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Słubickiego. 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p.o. Skarbnika Gminy Lidia 
Guźniczak. W uzasadnieniu poinformowała radnych, że Wójt Gminy Górzyca 
oraz Zarząd Powiatu Słubickiego zgodnie zadeklarowali wolę wspólnego 
wykonania ciągu pieszego – chodnika w pasie drogi powiatowej  
nr 1313F w miejscowości Żabice z kostki brukowej o szerokości 1,5 m i o 
długości ok. 450 mb. Do zadań Powiatu należeć będzie przygotowanie 
dokumentacji geodezyjno-wykonawczej, wytyczenie chodnika, zgłoszenie robót 
budowlanych, nadzór nad robotami i ich odbiór oraz zakup i dostawa 
materiałów budowlanych, a do Gminy Górzyca zadania określone w projekcie 
uchwały. Zgodnie z art. 10 ust 2 ustawy o samorządzie gminnym Gminy       
mogą sobie wzajemnie, bądź innym jednostkom samorządu terytorialnego 
udzielać pomocy, w tym pomocy finansowej, co jest zgodne z art. 167 ust. 2 pkt 
5 ustawy o finansach publicznych, który mówi, że wydatki budżetów jednostek 
samorządu terytorialnego są przeznaczone na realizację zadań określonych w 
odrębnych przepisach, m.in. na pomoc rzeczową lub finansową dla innych 
jednostek samorządu terytorialnego odrębną uchwałą. Art. 175 ust. 2 ustawy o 
finansach publicznych stanowi, że podstawą przekazania pomocy rzeczowej lub 
finansowej jest umowa określająca przeznaczenie i zasady rozliczania środków. 
Dodała, że ww. projekt umowy został już opracowany i po podjęciu uchwały 
Rady Gminy zostanie podpisany przez strony. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu 28 kwietnia br. i został 
zaopiniowany pozytywnie.  
Otworzyła dyskusję.   
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 



 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/110/08 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Powiatu Słubickiego /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 10 
Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Górzyca na 
2008 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p.o. Skarbnika Gminy Lidia 
Guźniczak. Poinformowała radnych, że w projekcie uchwały zwiększa się 
dochody i wydatki budżetu gminy o kwotę 447.797 zł 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały omawiany był na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu 28 kwietnia br. i został 
zaopiniowany pozytywnie.  
Otworzyła dyskusję.   
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodnicząca 
Rady zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr XVI/111/08 w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 
Górzyca na 2008 rok  /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 11 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górzycy za 2007 
rok, w tym działalność Środowiskowego Domu Samopomocowego oraz 
realizacja świadczeń rodzinnych i alimentacyjnych. 
 
Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik OPS w Górzycy Edyta 
Danicka. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków. Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 
Ad. 12 
Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego Związku 
Gmin CZG-12. 
 
Informację przedstawił i omówił Kier. Zesp. Ds. Funduszy UE i Ochr. Środ. 
Robert Stolarski. 

 



 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków. Informacja   została przyjęta. 
 
Ad. 13 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem czy radni zgłaszają uwagi do 
protokołu z obrad  XV sesji Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu i w wyniku głosowania jawnego protokół 
został przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”. 
 
Ad. 14 
Interpelacje  radnych Rady Gminy. 
 
Radna Maria Pakos złożyła wniosek, aby materiały przygotowane na sesję 
były przekazywane radnym elektronicznie. Stwierdziła, że jej zdaniem będzie to 
bardzo wygodna forma informowania radnych i przekazywania niezbędnych 
dokumentów i projektów uchwał. 
 
Ad. 15 
Wolne wnioski i informacje. 

 
- Odpowiedzi na interpelacje radnych i wnioski zgłoszone na sesji 11 kwietnia 
2008 r. przekazał Kierownik ZGK Zbigniew Nerko. 
 
- Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, że została wystosowana 
pisemna informacja do 42 właścicieli opryskiwaczy chemicznych stosowanych 
w rolnictwie do oprysków roślin o zakazie poboru wody z hydrantów na ten cel.  
Ponadto poinformowała  o naprawie drogi pod mostem kolejowym w Górzycy, 
którą wykona Rejon Dróg Powiatowych w najbliższym czasie po otrzymaniu 
masy asfaltowej. 
Na następną sesję Rady Gminy w miesiącu czerwcu (20.06.2008 r.) zostanie 
zaproszony Komendant Powiatowej Policji w sprawie bezpieczeństwa gminy w 
okresie wakacyjnym. 
 
- Kierownik Zesp. ds. Funduszy UE i Ochr. Środ. Robert Stolarski 
poinformował, że prowadzona jest kontrola w zakresie posiadania zawartych 
umów na wywóz nieczystości i prowadzona jest konsekwentna egzekucja 
mandatowa za ich brak. 
 
- Sołtys sołectwa Pamięcin Krzysztof Urbański stwierdził, że wieś Pamięcin 
nie posiada świetlicy wiejskiej i młodzież nie ma gdzie się podziać. Ponadto 

 



zgłosił, że boisko sportowe jest w złym stanie i wymaga renowacji i wykoszenia 
trawy. 
Kier. Ref. Rozw. Gosp. i Gosp. Kom. Helena Adamkiewicz odpowiedziała, że 
zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami mieszkańcy sami mieli dbać o boisko 
sportowe. 
Kierownik ZGK Zbigniew Nerko poinformował, że pracownicy zakładu 
prowadzą wykaszanie traw sukcesywnie we wszystkich miejscowościach co 
dwa tygodnie i stwierdził, że nie są w stanie dotrzeć wszędzie. Dodał aby boiska 
wykaszane były w miarę możliwości we własnym zakresie. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że kwestia zorganizowania świetlicy 
wiejskiej w Pamięcinie została przyjęta pod rozwagę. 
 
- Wójt Gminy Tomasz Kowalczyk zaprosił wszystkich do udziału w imprezie 
integracyjnej z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego, która zostanie 
zorganizowana na wigwamie w Żabicach 24 maja br.. 
 
Ad. 16 
Zakończenie obrad XVI sesji Rady Gminy.  
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad sesji oraz brak dalszej dyskusji 
Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła XVI sesję Rady Gminy Górzyca  
/godz. 1450 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Maria Syktus 

 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 
 
 
 
 
 

 


